
אני מבקש להודות לכם על האמון בי ובדרכי ומבטיח לפעול בצורה נחושה וחכמה במטרה 
להחזיר את התעשייה הישראלית לקדמת הבמה! 

  
בשמכם ובשמי, אני מבקש להודות מקרב לב לנשיא התאחדות התעשיינים היוצא, שרגא 
ברוש, על מסירותו, עבודתו ותרומתו רבת השנים בפעילות הציבורית לטובת התעשייה 

הישראלית. 
  

ד״ר רון תומר רון תומר 
נשיא התאחדות התעשיינים 

שלום רב, 
  

ביום ראשון השבוע נכנסתי ללשכת נשיא התאחדות 
התעשיינים והתחלתי בעבודה האינטנסיבית שמטרתה 

  המרכזית הנה קידום התעשייה הישראלית. 
במהלך החודשים האחרונים נפגשתי עם רבים מכם, ובכוונתי במהלך החודשים האחרונים נפגשתי עם רבים מכם, ובכוונתי 
לפעול כדי להתמודד עם האתגרים המשמעותיים שהצפתם  

כשבמרכזם- פתרון המחסור הכרוני בעובדים המקצועיים והטכנולוגיים, קידום מגזר 
התעשייה הקטנה והבינונית, הפחתת יוקר הייצור והרגולציה בישראל כמו גם חיבור 
תעשייניות ותעשיינים רבים יותר לפעילות ההתאחדות והובלה משותפת של מדיניות פרו 

תעשייתית בישראל. 


